
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-10-20, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 20 oktober 2011 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat  Torsdagen den 20 oktober 2011 

 
 

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigersröm 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Maria Östberg Svanelind (S)  tjänstgörande ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)    

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Per Hallberg (M) för Joakim Larsson (M) 

Therese Carlborg (M) för Lars Svärd (M)  

Thereze Randquist (M)  för Sebastian Carlsson (M)  

Gustav Johansson (M) för Christoffer Järkeborn (M) 

 

Ersättare: 

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Marita Ainheim, Ann-Charlotte Bergqvist, Petra 

Dalunde, Gunnar Jensen, Eva Olofsson, Martin Skillbäck samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 



  

 
 § 7 

Förslag till handlingsprogram Kunskapsregion Stockholm - Att 

tillgodose behovet av högutbildad arbetskraft. Svar på remiss 
Dnr E2011-000-01024 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar Stockholms läns landstings remiss av förslaget 

 till handlingsprogram, med exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 4 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Jan Tigerström m.fl. (M), Daniel Forslund (FP) och Johan Hedin (C) föreslår (se 

 beslutet). 

2) Tjänstgörande ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Ann-

 Margarethe Livh (V) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 

 Att som förslag till svar anföra: 

 

 I arbetet med att göra Stockholm till en attraktiv och kunskapsintensiv region 

 behövs alla goda krafter. Exploateringsnämnden är för sin del beredd att bidra 

 med sin kunskap till att utbudet av studentbostäder i regionen ökar, en fråga som 

 är högt prioriterad i nämndens egen verksamhet. 

 

 3) Gabrielle Gjerswold  m.fl. (MP) föreslår att ärendet återremitteras enligt 

 följande: 

 

 Att förslaget till remissvar återremitteras till kontoret och anför följande:  

  

 En samordning av studentbostadsfrågan på länsnivå är viktig. En arbetsgrupp 

 som ser frågan ur ett större perspektiv än på kommunnivå är därför nödvändig. 

 Detta utesluter inte att man jobbar för att få fram fler studentbostäder genom att, 

 som föreslås i kontorets förslag till remissvar, påverka regeringen till att 

 undanröja och mildra hinder för att bygga studentbostäder. 

  

 Kommunen måste mer aktivt engagera sig i dessa frågor. Nu bestäms antalet 

 studentbostäder i praktiken av intresset hos byggherrar och förvaltare. Därför har 

 byggandet av studentbostäder varit minimalt under senare år. Kommunen har 

 stora möjligheter att påverka hur många studentbostäder som byggs i samband 

 med markanvisningar och detaljplaner.  

 

Beslutsgång i delen om återremiss 

Tjänstgörande ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) ställer förslaget att 



  

återremittera ärendet mot att avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner att 

nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 

 

Beslutsgång 

Tjänstgörande ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) ställer övriga förslag mot 

varandra och finner att nämnden beslutar enligt Jan Tigerströms m.fl. (M), Daniel 

Forslunds (FP) och Johan Hedins (C) förslag.  

 

Reservation 

Tjänstgörande ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Ann-Margarethe 

Livh (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 

förslag om återremiss. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


